

UFO Ledarmöte 20180215

Närvarande: Robert, Jennie, Magnus, Magnus (PF11), Jonas (P060708), Rebecka (PF09), Stefan (F060708)

1. Mötet öppnas
2. Dagordningen godkännes
3. Meddelanden
 - a. F01-04 har lagt ner sitt lag, pga för få spelare för att kunna radda runt ett lag. De flesta spelarna fortsätter dock att spela fotboll med andra lag, framför allt GUSK och UIF.
 - b. Påminner om att delta i cuper. Tre cuper/år betalar klubben anmälningsavgiften (gäller ej Gothia, Dalecarlia)
 - c. Det finns konstgrästider att tillgå, för de som vill träna utomhus. Anmäl till Robert om ni är intresserade. Det är en bra idé att komma igång med träning/fys/lek någon gång i veckan för att hålla ihop laget.
 - d. Det blir fotbollsskola även i år, midsommarveckan 18-21/6. I år är det ålder 2004-2011. Andreas Strömstedt och Alva Forslund är huvudansvariga.
4. Lagrapporter
 - a. P060708: tre tränare och 16-17 spelare. Börjar träna 4 mars en gång/vecka tills man kan gå ut. Planerar att träna måndagar och onsdagar. Har deltagit i cup efter säsong, vilket har varit bra för sammanhållning. Många känns sugna på att spela.
 - b. PF09: börjar träna 3 mars. Fyra tränare - två föräldrar och två ungdomstränare. De flesta har svarat att de vill vara med, så räknar med ca 14 stycken spelare. Ska ha ett tränarmöte innan träningarna drar igång. Önskar träna samma dag som de andra yngre lagen för att kunna hjälpas åt ibland.
 - c. F060708: tre tränare, men lite för få spelare för att kännas riktigt tryggt, 10 st. Försöker få fler spelare. Är anmälda till 7-mannaserie. Har spelat cup i januari och tränade inför det. Uppehåll i februari, men ska börja i mars igen. Har haft problem med få närvarande på träningar. Är lite oroliga för att fler ska sluta. Tycker ändå att det gått relativt bra och varit bra stämning i laget under förra säsongen.
 - d. PF11: fyra tränare och ganska många barn, osäkert på antal. Ska strax träffas för att planera säsongen, ska dra igång träningar. Bra idé att flera åldergrupper tränar samma dag, kan låna spelare, köra träningsmatcher mm. Återkommer med önskemål om träningsdag.
5. Certifiering och policys: klubben har satt igång ett arbete med att få föreningen certifierad. Robert och Magnus har varit på utbildning, styrelsen har skrivit en rad dokument och skickat in ansökan. Bland annat har en spelarutbildningsplan (SUP) skrivits, hur vi ser på träningar i olika åldrar. Syftet är att få en röd tråd och utveckling av spelarna. Vi visar SUP:en på ledarmötet, den finns även på laget.se. Vi tar gärna emot synpunkter.
6. Föräldramöten: alla måste ha för att informera bl a om våra policys och hur man tänkt säsongen. Bjud gärna in styrelsen så deltar vi.

På laget.se/borjesk under dokument – UFO dokument finns ledarinstruktion, och olika policys.

7. Utbildningar: föreningen önskar minst en ledare/lag som har gått C-diplom (barn tom 12 år). Fredrik, Magnus och Conny önskar gå i år. Ev. Anna. Robert vidarebefordrar mail med datum så får de som vill anmäla sig. Kom bara ihåg att skicka en kopia till styrelsen, så vi har koll på siffrorna
8. Material: önskemål från lagen skickas till Robert. Bordläggs tills vidare
9. Styrelsen: består av tre stycken, vars barn börjar bli ganska stora och flera har slutat med fotboll. Vi måste fylla på i styrelsen, dels för att bli fler, dels för att få lite variation i gruppen. Man behöver dela på ansvaret och hjälpas åt. Vi väddar om hjälp från ledarna! Tipsa om möjliga deltagare. Om inga ställer upp frivilligt måste vi besluta om att varje lag måste ha representanter för att få det att gå runt. Detta måste vara en punkt på lagens föräldramöten. Det gäller även huvudstyrelsen, och motionssektionen. Om ingen engagerar sig så kommer fritidsaktiviteter i Börje att dö ut. Vill man att det ska finnas aktiviteter för barn och vuxna måste några göra jobbet.
10. Ekonomi: närvaroregistreringen måste göras två gånger/år. Lagens uppgift är att registrera, kassörens att attestera och exportera. Viktigt att lagen väljer ett system för närvarorapportering – antingen idrott-online eller laget.se. Annars blir det dubbelregistrerat. När det är dags för rapportering måste ledarna gå in och kontrollera att allt stämmer. Kassör- Magnus kan inte veta vad som stämmer för enskilda lag.
11. Nästa ledarmöte 10 april
 - a. Närvaroregistrering – Rob?
 - b. Material
 - c. Träningsdagar
12. Övriga frågor
 - a. Uppstart och inbjudan för barn födda 2012 kommer i april.
13. Mötet avslutas